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Collega’s,

Hierbij weer een verslag van het Btc-19. Persoonlijk vond ik het een wat warrig overleg dus ik koppel maar puntsgewijs terug.
i.

Vandaag een daling in de testcijfers t.o.v. gisteren, ziekenhuisopnames ook minder.

De gedragsunit ziet dat de steun voor maatregelen nog hoog is, echter moeilijk na te leven. Dat gaat beter bij de maatregelen
waar boetes op staan zoals overtreden avondklok of geen mondkapje dragen in het OV.

IG] merkt op dat er onder zorgpersoneel twijfel is over de werking van AstraZeneca. Zijn op de BES geweest voor controle

vaccineren. Op Bonaire zijn er vandaag 16 besmettingen gemeld..... dat is HEEL hoog voor Bonaire (toch geestig, 16 hoog...)

2.

Er werd een presentatie vanuit Pdc gegeven over toegangstesten.

Spoor 1 is testen om virus op te sporen

Spoor 2 is testen om de samenleving te openen, daar valt toegangstesten onder. Dit zal vooral gelden voor het sociale leven, het

weer werken en scholen/studeren.
De routekaart wordt hierin gevolgd, het risiconiveau is bepalend. Het testen is geen randvoorwaarde maar is aanvullend tot het

heropenen samenleving.
Het toegangstesten levert een testbewijs op, die gebruikt kan worden om waar dan ook veilig naar binnen (of buiten bij festival)
te gaan.
Het OMT geeft een advies waar het testbewijs ingezet kan worden, hiervoor is nodig:

+  Wettelijke basis vereist (wetsvoorstel ligt klaar, termijn is me ontschoten of niet gezegd)
+ Epidemiologische ruimte

+ Beschikbaarheid testcapaciteit
« Mate van uitvoerbaarheid (bij een gelegenheid waar mensen in en uit kunnen lopen, zou iemand bijv. 5x gecontroleerd

kunnen worden)

Er wordt gewerkt aan een app, waar het testbewijs op gezet kan worden en een app die dit kan controleren. Kwam een vraag of

er nu voor ieder onderdeel een nieuwe app ontwikkeld gaat worden, de coronamelder, de coronatestcheck, de

coronavaccinatiecheck etc. dat is niet de bedoeling, maar voor de snelheid van nu is er gekozen voor een nieuwe app (met het

idee hier ook de vaccinatiebewijzen in te kunnen zetten, overigens met een minimum aan persoonsgegevens).

Er is ook een werkgroep sneltesten. [ElERYnocist Pdc uit om volgende week hier een presentatie over te geven.

3

Er volgde een vreselijk onduidelijk verha Ik ben opgehouden met luisteren en vertrouw op onze

120 gore]die ons informeren. De conclusie van ~fEE was dat het zeer moeilijk op te schrijven is, de hoop de prakti

weet wat ze moeten doen in geval van n eet te vinden en juist handelt. Nou hoop doet leven, in geval van code

zwart zullen we dan maar hopen dat dat klopt.

4.

Volgend afstemmingsoverleg is verplaatst van maandag nazar dinsdag. Er is een OMT aanvraag verzonden, wat ook heel moeilijk
was. Dit werd een nog onduidelijker verhaal. Een deel ervan heeft in ieder geval betrekking op sport dat kon ik er wel uit

opmaken. Het andere deel denk ik op versoepelingen, want na veel hoog over gepraat kwam dit punt naar voren, je mag 10

minuten winkelen en als straks ook nog eens de terrassen opengaan, heeft dit een aanzuigende werking van mensen die dan

toch maar gezellig naar de stad gaan. Met als gevolg meer vervoersbewegingen en meer contacten.

En toen kwam er als laatste nog wel een belangrijk punt:

signaal werd nu al gemeld dat er voor het najaar voldoende griepvaccinaties besteld moeten worden. Zeker voor

ewerkers cure en care. Dus er moet al vroeg aandacht voor worden gevraagd bij de zorginstellingen. Ik zou dit

meenemen naar onze directie, bij deze.

SIGIR pdel=1d

PS. 1k heb gevraagd om weer eens een test overleg met verschillende directies te houden, want ik dacht wie

weet wat het toegangstesten kan betekenen voor het bezoek en versoepelen van maatregelen in de zorginstellingen.
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